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Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Miért lehetetleníti el Hiller István a kulturális szervezetek m űködését?” címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási é s
Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Évek óta folyamatosan csökken a kulturális szervezetek támogatása .
Ennek következtében a művészeti szervezeteknek nem áll rendelkezésükre a működésükhöz
szükséges anyagi forrás . A Magyar Képz őművészek és Iparművészek Szövetsége is ezzel a
problémával fordult Önhöz, de Ön válaszra sem méltatta levelüket . Az Ön nemtör ődömsége
következtében kilátástalan helyzetbe került a Magyar Képz őművészek és Iparművészek
Szövetsége .

Kérdezem Miniszter urat :

Mit tett Ön annak érdekében, hogy a Magyar Képzőművészek és Iparművészek Szövetsége a
köz javára és érdekében az elkövetkezendő időszakban is működhessen?
Hajlandó Ön segíteni a kulturális szervezetek fennmaradását?

Tisztelettel várom válaszait!
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